
Referat af bestyrelsesmøde d. 21. maj 2024 i 

Grundejerforeningen Bispeengen-Munkemaen 
 

1. Konstituering af bestyrelsen 

a. Formand: Claus Hammerich 

b. Kasser Mads Westergaard Mulberg 

c. Grønne områder: Kasper Jensen 

d. Veje, asfalt og kloakker: Claus Borg 

e. Referent og hjemmeside: Tine Dahl Møller 

f. Suppleanter: Frederik Anker og Rasmus Christian Andresen  

 

2. Godkendelse af referat fra generalforsamling og sidste bestyrelsesmøde 

a. Ingen kommentarer 

 

3. Opfølgning på punkter fra sidste møde og generalforsamling 

a. Nabohjælpskilte. Der mangler tilslutningen til tilmelding i Nabohjælp-appen. Vi vil 

skrive det i et nyhedsbrev. 

b. Obs på at alle 72 kloakker inkl. rørene imellem er grundejerforeningens, så hvis de skal 

udskiftes eller repareres er det på vores regning. Det er længe siden, at alle har været 

suget. Claus Borg indhenter tilbud på dette. 

c. Projektet med at halvere parkeringspladsen på Søhusskolen er indtil videre udskudt til 

foråret 2025. 

d. Claus Hammerich undersøger muligheden for skiltning i trekanten på Munkemaen. 

e. Facebook-gruppe for hele grundejerforeningen. Kasper og Tine opretter. Det kan 

nævnes i nyhedsbrevet, så folk opdager, at den eksisterer. 

 

4. Status på områdets veje og stier. Fokusområder 2024. 

a. Slamsugning af alle 72 kloakker. Claus Borg indhenter tilbud. 

b. Frederik og Claus Borg går en tur og tjekker op på asfalt og kloak i hele 

grundejerforeningen. 

c. Vi får Norskov til at tjekke alle fortove for knækkede og skæve fliser. Kasper kontakter 

dem. 

d. Der tjekkes op på reflekser på bomme og sættes nye op ved behov. Claus Hammerich. 

 

5. Status på grønne arealer 

a. Flot vedligeholdt af Norskov. Det fællesareal som kommunen holder er knap så pænt. 

 

6. Råd til investering fra Henrik Fauerby. 

a. Vi har investeret 500.000 DKK i to forskellige banker. Vi kan regne med et afkast på 

omkring 30.000 DKK om året. 

  



 

7. Henvendelser fra grundejere 

a. Ang. Tab af græs på asfaltvej. Det er svært at undgå, når græsset er langt, når det 

klippes. Vi tager kontakt til Norskov og forhører os.  

b. Vi opfordrer desuden til at man tager hensyn til sine naboer ang. store træer og at dette 

løses indbyrdes. 

 

8. Kontaktoplysninger på den nye bestyrelse: 

a. Tine samler kontaktoplysninger og sender en liste ud til internt brug i bestyrelsen. 

 

9. Næste møde: Onsdag d. 21. august 2024. Vi starter kl. 18 med markvandring fra Munkemaen 

27 og fortsætter mødet hos Kasper på Bispeengen 15 ca. Kl. 19:30. 

 

Således opfattet, Tine Dahl Møller 
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